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          Zápis ze setkání dne 29.10.2012 

 
Přítomni:   Čestmír, Martina,  Jarda, Olga G., Petr K., Petr S., Pavel V., Pavel Běl., Jirka N., 

Eda, Dalibor, Jirka H., Jiří T., Josef K.., Pavel Bř., Vláďa, Olga T., Jan Chudárek, 

Radek, Dada, Libor, Marek, Petr S., Josef G. 

 Děkujeme za vzornou e rekordní účast! Nevím, zda to bylo díky 

Ing.Lečbychové nebo díky blížícím se Dušičkám, každopádně děkuji  

Omluveni:     Standa K., Michal Š., Standa M. 

Host:    Ing. Rita Lečbychová CSc., vedoucí Unit B4 Joint Programming Generálního 

ředitelství pro vědu a výzkum Evropské Komise 

Program:  operativa, prezentace Ing. Lečbychové Horizon 2020, Edovy pilulky 

moudrosti 

 
 

 
 
 
Prvním nejdůležitějším bodem programu bylo rozhodnutí o přijetí nových členů, našich přátel Josefa 
Křemečka a Jiřího Tesaře. „Kmotři“ obou kandidátů – respektive Čestmír a Libor – pronesli pár 
předvolebních slov, aby připomněli životopis obou kandidátů. Oba kandidáti byli Představenstvem 
doporučeni k přijetí a všichni členové shromáždění RC Zlín hlasovali jednomyslně pro přijetí obou 
kandidátů. Rozhodnutí z pléna bylo tak plné nadšení, že chtěli hlasovat i čestní členové RC  
Josef Křemeček se vyslovil pozitivně pro svůj vstup do RC a ocenil, že za půl roku kandidátsví našel 
v Rotary řadu nových přátel. Pro Jiřího Tesaře je přijetí do Rotary také velkou ctí a těší se už nyní na 
své aktivní členství. 
Slavnostní rituální přijetí proběhne na předvánočním setkání v pondělí dne 17.12. 
Děkujeme, pánové, že máte chuť s námi trávit váš čas i nadále a srdečně vás mezi námi vítám! 
 
Edovy pilulky moudrosti jsou tématem, které navazuje na nové členství a nové členství zase navazuje 
na pilulky moudrosti. Každopádně revize paměti Rotary je dobrá vždy a pro všechny  
 
Prezident Čestmír otevřel diskuzi a předal slovo člence Olze G., která chtěla podtrhnout, že 
povinností členů Rotary je pravidelná účast na schůzkách a případně je třeba si účast nahrazovat. 
K této diskuzi se ještě na příštích schůzkách vrátíme. 
 
V dnešních pilulkách moudrosti nám Eda připomněl založení RC Zlín v 1935 (přijetí Charty 23.4. 
1936) a hlavně nám prezentoval, jaké bylo „druhé“ založení RC, čili jaká byla devadesátá léta pro náš 
klub a jak jsme začínali. Tomáš Baťa jr. se při svých cestách do Zlína dohodl s Pavlem Pravcem, že 
založí RC Zlín a sponzorským klubem byl rakouský RC Wells.  Zakladelé, kteří jsou dnes s námi na 
schůzce byli i Eda, Jirka N., Marek, Pavel Běl., Dalibor, Vláďa a Radek.  
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Náš klub patří dnes do zóny č. 14, původně byl součástí distriktu společně s Rakouskem, Slovenskem 
a jinými zeměmi, poté dne 1.7.1999 byl v Praze na Žofíně založen nový česko-slovenský distrikt č. 
2240.   
Klub Zlín byl také zakladatelem klubů v Kroměříži a v Uh. Brodě. 
Jirka Novotný nám připomněl, že jsme jediný klub, který má rotariána druhé generace, jelikož jeho 
tatínek byl rotariánem. 
Nezapomeňme na heslo nově založeného distriktu, které je také na pražské staroměstské radnici: 
DIGNITAS MEMORES AD OPTIMA INTENTI – Majíce na paměti důstojnost, usilujeme o to nejlepší. 
  
Náš milý host Ing. Rita Lečbychová navázala na historii RC Zlín, protože připomněla, že jeden z jejích 
velkých učitelů byl Pavel Pravec. Dnes Rita pracuje na Evropské Komisi v Bruselu na Generálním 
ředitelství pro vědu a výzkum a je jedna z nejvýše postavených českých žen v Evropské komisi. 
Prezentovala nám novou strategii pro vědu a výzkum na období 2014-2020 Horizon 2020. 
Prezentaci Ing. Lečbychové přikládám k zápisu. 
 
Pro zajímavou prezentaci a bohatou diskuzi nezbyl čas na Markovu „Hudba a já“, takže si to 
muzikálně vynahradíme příště! 
 
 

PŘÍŠTÍ TERMÍNY:      

12.11. - pravidelná schůzka – přednáška o výročí příchodu věrozvěstů Cyrila a Metoděje: Mgr. 

Pavel Macura – sekretář Národní komise k přípravě cyrilometodějského jubilea. Edovy pilulky 

moudrosti. Marek: Hudba  a já. 

26.11. – pravidelná schůzka – Jirka Novotný: Zlínská kina v historii a 80let Velkého Kina. Edovy 

pilulky moudrosti. Marek: Hudba a já. 

29.11. 15-17 hodin – rozsvěcování vánočního stromu na náměstí ve Zlíně 

5.12. - konference Etika v podnikání – zámek Kunín u Nového Jičína 

10.12. – pravidelná schůzka. Operativa. Pravidelná kvartální informace od pokladníka. Edovy 

pilulky moudrosti. Marek: Hudba  a já. (pozor možná změna termínu dle plánované návštěvy 

guvernéra, budu včas informovat) 

17.12. – vánoční setkání na Kolibě 

14.-15.6.2013 – Návraty ke kořenům Zlín POZOR ZMĚNA TERMÍNU! 

Náměty na schůzky v roce 2013: 

 

Setkání na gymnáziu Zlín Lesní čtvrt. Prohlídka nově otevřených budov 14-15 (Krajská galerie, 

Muzeum Jihovýchodní Moravy a Baťův institut). Návštěva Okresního archívu Zlín – ředitel D. 

Valůšek. 

 

 

Srdečně zdraví a pěkný začátek zimních dnů přeje všem Martina 


